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Piráti v médiích



PIRÁTSKÁ STRANA
AVE (Kč) v celostátních médiích

Data:
8.11. Gratulace Joe Bidenovi po US volbách
15.11. Volební model Kantaru, Piráti 21 %
22.11. Olga Richterová v OVM, schvalování daňového balíčkuCelkem zpráv 1905

Celkem AVE (Kč) 228 824 950

AVE TV (Kč) 126 962 889
AVE rozhlas (Kč) 5 508 872
AVE tisk (Kč) 61 145 297
AVE online (Kč) 45 635 070



VÝSTUPY PIRÁTŮ

• Díky úsilí Františka Navrkala a dalších se po dlouhodobém tlaku a medializaci podařilo vypustit 
nejkontroverznější výjimku z evidence skutečných majitelů pro firmy vložené do svěřenských fondů.

• Pirátská sbírka počítačů pro děti organizovaná Lukášem Koláříkem zaznamenala velký úspěch. Podařilo se 
vybrat stovky kusů počítačů, notebooků, monitorů a další potřebné techniky, které rozdáváme od listopadu.

• Ivan Bartoš vyjednal s ministrem vnitra Janem Hamáčkem a premiérem Andrejem Babišem zachování práva 
na informace v novele krizového zákona. 

• Mikuláš Ferjenčík uspěl s návrhem na zvýšení daňové slevy na poplatníka i s návrhem na zmrazení platů 
politiků na příští rok. Daňová sleva i platy politiků budou navíc navázány na celé hospodářství, nikoliv jen na 
veřejný sektor. 



EVIDENCE SKUTEČNÝCH MAJITELŮ

• 19. listopadu prošel Sněmovnou návrh zákona o evidenci skutečných majitelů.František
Navrkal prosadil vyřazení účelové výjimku pro premiéra Babiše. Legislativu jsme průběžně 
sledovali a medializovali.

• Komentář Františka Navrkala k legislativnímu procesu, kterým tisk prošel, jsme zaslali 
Deníku Referendum.

• Tisková zpráva, zprávu publikovaly: MFD, Právo, Deníky, advokatnidenik.cz.

https://www.pirati.cz/tiskove-zpravy/schovavani-za-sverenske-fondy-konci.html


SBÍRKA POČÍTAČŮ PRO DĚTI
• Kampaň #SbirkaPocitacu běžela od 26. října. Sběrná místa byla ve všech krajských pirátských 

centrech ČR. V průběhu listopadu a na začátku prosince jsme zařízení distribuovali.

• Účelem bylo vybrat nepoužívanou, ale použitelnou výpočetní techniku, která umožní vzdálené 
vzdělávání i v rodinách, které na její pořízení nemají prostředky.

• FB stránka události, Tisková zpráva, Komentář Olgy Richterové.

https://www.facebook.com/events/431614994475959?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%5b%7B%22mechanism%22%3A%22search_results%22%2C%22surface%22%3A%22search%22%7D%5d%7D
https://www.pirati.cz/tiskove-zpravy/distancni-vyuka-sbirka-piratu.html
http://blog.aktualne.cz/blogy/olga-richterova.php?itemid=38060


SLEVA NA DANI
• Zvýšení slevy na dani u daňových poplatníků je jeden z našich cílů.

• Sleva bude navázaná na výši průměrného platu v celém hospodářství.

• Vzhledem k následnému přijetí vládního návrhu na snížení daně z práce z 20 ,1 % na 
15 %, se kterým jsme nesouhlasili, jsme uvedli ochotu přijmout v podobě vrácené ze 
Senátu variantu nižší slevy na dani a méně výrazného snížení zdanění práce tak, aby 
nedošlo k výraznému ohrožení v příjmech krajů a obcí.

• Po schválení daňového balíčku následoval pokus Babišových médií interpretovat 
další navýšení schodku zdrojované z rozpočtů samospráv jako chybu Pirátů. Za to, 
že sleva na dani je ekonomicky logičtější varianta než snížení daně, se postavili i 
někteří čeští ekonomové, např. Marek Mora, viceguvernér ČNB.

• Růstu zdanění práce se průběžně věnujeme, např. v Pirátských listech.

https://www.pirati.cz/tiskove-zpravy/kompromisni-danovy-balicek-jsou-pirati-ochotni-podporit.html
https://www.cnb.cz/cs/verejnost/servis-pro-media/autorske-clanky-rozhovory-s-predstaviteli-cnb/Aby-nam-narostl-verejny-dluh-k-HDP-za-tri-roky-o-polovinu-To-je-raketovy-rust-rika-Mora/
https://www.piratskelisty.cz/clanek-3352-zdaneni-prace-neustale-roste-ukazala-piratska-analyza-muze-za-to-i-dlouhodobe-zamrzla-sleva-na-poplatnika-jak-z-toho-ven


AGENDA KRAJSKÉ MEDIÁLNÍ SPOJKY

Celostátní newslettery:
• Tvorba celostátního stranického newsletteru a covid

newsletteru, copywriting. U celostranického
newsletteru se zvyšuje počet odběratelů na zhruba
4 500, nicméně vzhledem k povaze newsletteru a
stanovisku odborů strany přešla tvorba zpět pod
taktovku personálního odboru.

• Covid newsletter pokračuje ve spolupráci s týmem
zdravotnictví a vychází každou středu. Přepis se ve
spolupráci s týmem sociálních médií a Pirátských
listů šíří i na jiných platformách.

Monitoring Newton:
• Ve spolupráci s Jakubem Dušánkem se podařilo

rozjet každodenní mediální přehled výstupů v
médiích pro jednotlivé kraje, po vzoru celostátního
přehledu.

• Každý pátek navíc budu krajským mediálním
spojkám poskytovat grafy a srovnání pro jejich
krajské či obecní zastupitele.

• Zároveň může tento výpis sloužit jako kontrola pro
identifikaci pro případnou krizovou komunikaci.

Projekt Piráti pomáhají a drobné úkoly:
• Republikové předsednictvo schválilo projekt Piráti 

pomáhají, kterého se zúčastní nadpoloviční většina 
krajů. Mediální odbor pokryje začátek akce 
centrálně, samotné převzetí cukroví a vánoček a 
jejich přerozdělení potřebným proběhne již v režii 
krajských mediálních odborů.

• Z drobné agendy se podařilo ustanovit pravidelné 
cally krajských a centrálního mediálního odboru ve 
dvoutýdenní frekvenci, nebo rozjet společnou 
skupinu na Signálu pro všechny mediálně 
zodpovědné osoby Pirátské strany. 



Sociální sítě



Kampaně na sítích:

• V listopadu jsme spouštěli kampaň Počítače pro děti, fundraisingovou kampaň 
Tahejte za nitky, propagovali jsme web Sociální systém Olgy Richterové (více než 
5000 prokliků na web) a video časové osy o covidu – jak si stál Andrej Babiš a jak 
Piráti v koronavirové epiodemi.



Facebook Ads
PPC reklama



Facebook Ads

170 655 uživatelů

Dosah

585 759

Počet zobrazení

V listopadu jsme se věnovali propagaci příspěvků
především z oblastí fundraising a perma-kampaň. V 
listopadu jsme podpořili různé typy příspěvků, které
zasáhly celkem přes 170 000 uživatelů v různých cílových
skupinách s celkovým počtem zobrazení přesahující 500 
000.

1. - 30. 11. 2020



Nejúspěšnější formáty
V tomto výběru jsou zobrazeny příspěvky na základě skupin jednotlivých strategií, které v kampani používáme. Výsledky hodnotím dle
kombinace klíčové metriky strategie a ceny za jednotlivou akci uživatele.

Strategie: video_thruplay_watched_actions
Thru play: 19 261
Reach: 55 792
Cílení: Uživatelé, kteří již interagovali s obsahem
Pirátů a dále “lookalike” 5 % a 10 % (uživatelé s 
podobným profilem našich fanoušků) + aktuální
owned publika

Strategie: traffic
Clicks: 5 539
Reach: 80 403
Cílení: Cílení na základě
sociodemografického profilu



Nejúspěšnější formáty
V tomto výběru jsou zobrazeny příspěvky na základě skupin jednotlivých strategií, které v kampani
používáme. Výsledky hodnotím dle kombinace klíčové metriky strategie a ceny za jednotlivou akci
uživatele.

Strategie: engagement
Engagement: 2 685
Reach: 313 462
Cílení: Cílení na základě sociodemografického 
profilu

Strategie: traffic
Clicks: 463
Reach: 2 298
Cílení: Uživatelé, kteří již interagovali s obsahem 
Pirátů v posledních 365 dnech



facebook



@pirati.cz

• Post o dosahu 100 000+ byl pro nás v říjnu relativní standard – máme jich desítky i 
bez sponzoringu, což se promítá do celkových čísel. Řadu postů sdílelo přes 1000 
lidí.



Dosah celostátní stránky



Nejúspěšnější posty

Proč nepodpoříme nouzový stav?
345 000 lidí dosah.



Video o koronaviru, které jsme 
dělali skoro měsíc. 250 000 views.

Nejúspěšnější posty



Úspěšné posty

Střet Babiše s Olgou Richterovou. 
231 900 views.



twitter



• V listopadu nám nejvíc fungovalo zahájení jednání se STAN (110 000 impresí!), 
hlasování o daňovém balíčku, vymezení se vůči prezidentovu poradci Nejedlému 
nebo řešení ekologické katastrofy na řece Bečvě.

• Po dlouhé době jsme čelili nevoli twitterových audiencí, a to v souvislosti s 
návrhem na zdanění cenných papírů. 

@pirati.cz





• I po kampani máme výborná čísla. 1,63 milionu impresí, 
5 500 nových followerů. 

• Fungovalo řešení maloobchodů, premiérské ambice, 
řešení nouzového stavu, dotace pro Agrofert,…

@pirativanbartos



@pirativanbartos



instagram



@pirativanbartos
I v říjnu jsme zvýšili počet followerů skoro o 

3000. Změnili jsme strategii a již se 
neomezujeme jen na lifestyle a líbivé fotky ze 

soukromí, byť ty dáváme samozřejmě také. 
Sekáme mnohem víc obsahu, komentujeme 

veřejné dění, jsme denně aktivní na stories a 
spolu s asistentkou Aničkou Doo

vypořádáváme dotazy a interreagujeme (je to 
slovo, že jo?.



TOP POSTY

• Vysoká frekvence postů. 
Nejvíc dával lifestyle ze 

cvičení a hraní si na Babiše.



@pirati.cz
• Skoro 1 000  nových followerů. Lidé často 

interagovali na naše stories a aktuální 
posty a pozitivně kvitovali naši snahu vůči 

otevření maloobchodů



TOP POSTY
• Nejlépe za listopad fungoval 

jako vždy post se slepicemi, 
ale také zafungovalo 

srovnání velko a 
maloobchodů. Ve stories

lidé z více než 65% 
zapojením reagovali na 
kvízy a zlepšilo se také 

procento kliknutí na odkaz. 
Zdá se, že dobrou cestou je 

také sdílet články jako posty 
nikoliv jen jako stories.



Ahoj za měsíc!

Za mediální odbor Pirátů 
zpracovali: Jan.vrobel@pirati.cz, 
jaromir.horky@pirati.cz, 
jakub.dusanek@pirati.cz, 
brabec.dean@gmail.com, 
marek.valko@pirati.cz 

mailto:brabec.dean@gmail.com

